
Referat FAU-møte med valg av styre, 16. oktober 2018. 

Tilstede:  Lena Leikvoll (for 2. trinn) 

Joachim Deisz (kasserer, for 5. trinn) 

Frode Monsen (for 3. trinn) 

 Thomas Sørensen (leder, for 7. trinn)  

Kristin Whitehouse (for 1. trinn) 

Odette Tetlie (vara for 4. trinn) 

Forfall: Kristine Fossbakk (for 6. trinn)  

Janne Høyvik Hellebø (for 4. trinn) 

     

Nr Sak Ansvarlig 

1.  Nytt FAU (styre i Foreningen barn & ungdom i Eidsvåg) valgt: 
 
Thomas Sørensen fortsetter som leder, og representerer 7. trinn. 
Kristin Whithouse tiltrer i FAU som representant for 1. trinn. Kristin 
blir referent i FAU. 
Janne Høyvik Hellebø tiltrer som representant for 4. trinn 
Frode Monsen, Lena Leikvoll og Kristine Fossbakk blir med videre 
i FAU. Thomas Sørensen og Frode Monsen går inn i sitt 3. år i 
FAU, Joachim Deisz, Lena Leikvoll og Kristine Fossbakk går inn i 
sitt 2. år. Kristin Whitehouse og Janne Høyvik Hellebø tiltrer i sitt 1. 
år. Dette er litt urovekkende, da det begynner å bli en overvekt av 
FAU medlemmer som går av i 2019. Grunn for dette er at det har 
vært vanskelig å rekruttere nye medlemmer blant foreldregruppen. 
Se oversikt nedenfor:  
 

• Kristin Whitehouse (1. trinn) 1. år 

• Lena Leikvoll, Nestleder FAU. (2. trinn) 2. år 

• Frode Monsen, (3. trinn) 3. år 

• Janne H. Hellebø (4. trinn) 1. år 

• Joachim Deisz (kasserer, 5. trinn) 2. år  

• Kristine Fossbakk (6. trinn) 2. år 

• Thomas Sørensen (leder, 7. trinn) 3. år 
Thomas Sørensen og Joachim Deisz tildeles signaturrett hver for seg.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2.  Saker fra foreldre/ klassekontakter: 

• 1 Trinn: Et foreldremøte i året, felles for mange trinn gjør at 
dersom man har flere barn må man ha barnevakt for å gå på 
foreldremøtene til barna sine. Har man tre barn eller flere har 
man rett og slett ikke mulighet. Håper denne praksisen kan 
endres.  Foreldremøtene er viktig å få med seg synes vi, og det 
burde være skolens interesse at foreldrene får med seg dette! 
Svar: Det ble i år delt opp i 2 dager. Innspill blir om skolen kan ha 
1. trinn på egen dag. Rektor. 
En annen sak som også gjelder foreldremøte, er at jeg synes det 
bør være et møte etter jul også, mener to foreldremøter i året 
bør være en selvfølge!  
Svar: Det ligger på lærers arbeidsplan. Rektor tar tak i dette 

 
 
 
 
 
 
 



• 2. Trinn: Er uteområdet ferdig? Svar: Skolen har fått beskjed om 
at området er ferdigstilt, og at det ikke kommer gjerde foreløpig. 
Det vil bli videre bearbeiding av skråningen opp mot veien, når 
veien skal utbedres. 

• 3 Trinn: Barnevakten er kontaktet. Historisk har FAU fått inn 
barnevakten til 4. og 5. trinn. I år vil barnevakten bli benyttet til 
3.trinn (men da bare for foreldre) og for 4. Trinn (foreldre og 
barn) Svar: FAU holder i dette. 

• 5 Trinn: I overkant lange dager for elevene, er det mulig å gjøre 
noe med det? En mulighet er å gjeninnføre pedagogisk spising. 
Svar: På grunn av pedagogisk spisning og utviklingsmøter for 
lærerne, blir det lange dager for elevene. Innspill fra FAU er at 
skolen prøver å balansere timene noe bedre enn det de er i dag?  
Svar: Rektor ser på muligheter for en bedre balanse. 

• Baseskolen har sine ulemper, spesielt for de trinnene som har 
mange elever. Kan vi gjøre noe med det fysiske miljøet for å gi 
elevene mer arbeidsro på basen? Det er 53 elever på trinnet. 
Svar: Man ser på muligheter for skillevegger, men det er noen 
utfordringer i forhold til logistikk. PPT og BKL (Bergen 
kompetansesenter for læring) er inne for å finne en bedre 
løsning. Resultatet er i skrivende stund ikke presentert skolen. 

• Tegninger for ny skole: Disse er snart offentlige. FAU har hatt en 
representant som deltok i møter rundt utforming våren 2018. 
Skolen er beregnet for 300 elever og størrelsen er i henhold til 
kommunens arealnorm. De største basene er beregnet for 45 
elever. Det er mulig å utvide arealene dersom tilfanget av elever 
blir større enn forventet.  

• 7. Trinn: Mobbing: Det oppleves noe mobbing på skolen og 
trinnet. Svar: Ved slike tilfeller skal kontaktlærer kontaktes. 
Kontaktlærer skal så gjøre et tiltak og skrive en handlingsplan. 
Lærer må svare innen 5 virkedager. Informasjon finnes på 
https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/sk
oler/eidsvag-skole/8399/8400/article-150556 
 

• Kroppsfiksering: Det oppleves i idrettslaget at det er kroppspress 
blant elever på 7. trinn. FAU ønsker å informere skolen, slik at de 
kan være i forkant å møte elever med informasjon og eventuelt 
tiltak. 

3.  Informasjon fra Rektor: 
Nytt skoleår er godt i gang. Baseskole overgang fungerer godt, med noen 
unntak som det jobbes med. Et trinn med mange elever sliter noe med 
støy, men ppt er involvert og skolen avventer svar på utredning. 
Det er kjøpt inn nye pcèr. Færre enn først tenkt. Skolen er usikker på om 
man skal gå for chromebook eller pc. 
Rektor informerer om at Eidsvågskole holder lærer normen med 1 lærer 
per 16 elev. 
Økonomien på skolen er foreløpig god. 
 

 

 
 
 
 
 
 

4.  Årshjul:  
FAU møte: 8. november 
FAU møte: 10. desember 

 

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/eidsvag-skole/8399/8400/article-150556
https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/eidsvag-skole/8399/8400/article-150556


FAU møte: 24. januar 
Barnevakten: FAU bestiller barnevakten for 3. og 5. trinn. Frode Monsen 
fra FAU holder kontakten mellom Barnevakten og skolen. Tar sikte på 2. 
uke i november. Klokken 17.00-19.30. 
Trafikk og refleksaksjon: FAU planlegger denne og kommer tilbake med 
mer informasjon. 
 

 


